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دانشگاهدانشگاه @ f a r h i k h t e g a n d a i l y

  نیمکت خبر

کنکورکارشناسیارشد۱۴۰۰بدونتعویقبرگزارمیشود

سخنگوی سازمان سنجش آموزش کشور از برگزاری کنکور کارشناسی ارشد در موعد 

مقرر روزهای ۶، ۷ و ۸ مردادماه خبر داد. 

فاطمه زرین آمیزی در گفت وگو با ایرنا، افزود: »براساس مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا، 

کنکور کارشناسی ارشد ۱۴۰۰ بدون تعویق و تاخیر برگزار می شود.« 

وی خاطرنشان کرد: »جمعه ۲۵ تیرماه نیز آزمون وکالت ۹۹ با رعایت پروتکل های 

بهداشتی در ۸۴ شهر کشور برگزار شد.«  سخنگوی سازمان سنجش آموزش کشور تعداد 

داوطلبان کنکور کارشناسی ارشد ۱۴۰۰ را ۶۳۴ هزار و ۵۴ نفر اعلام کرد. 

آزمون کارشناسی ارشد امسال بدون اعمال محدودیت رشته ای برگزار می شود و داوطلبان 

دوره های کارشناسی ارشد می توانند در رشته های موردنظر خود با رعایت سایر مقررات 

در آزمون شرکت و در صورت قبولی ادامه تحصیل دهند. 

کنکور کارشناسی ارشد ۱۴۰۰ قرار بود در خردادماه برگزار شود که به علت شیوع ویروس 

کرونا به روزهای ۶ تا ۸ مردادماه موکول شد. 

الزامبهپذیرش۳۰درصددانشجویانپزشکیغیرممکناست

علی اکبر حق دوسـت، معاون آموزشـی وزارت بهداشـت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 

»بـرای رفـع آسـیب های احتمالـی ارائـه بسـته جامـع نیاز اسـت. پیشـنهاد ما این اسـت 

که پذیرش در لیسـانس با بررسـی انجام و بسـته جامعی دیده و الزامات پذیرش مقطع 

لیسـانس در رشـته های پزشکی تبیین شود.« 

وی افزود: »در کشورهای انگلیس و ژاپن، چند دهه طول کشید تا این موضوع مدیریت 

شـد و پذیرش لیسـانس در رشـته های پزشـکی اکنون وجود دارد. اما با وجود اینکه ۷۰ 

درصد دانشـگاه های علوم پزشـکی آنها پذیرش از مقطع لیسـانس دارند، سـه دهه طول 

کشـیده تا به سـطح ۱۰ درصد پذیرش از لیسانس برسند.« 

حق دوست تاکید کرد: »دانشگاه ها نباید الزام شوند که این سهمیه را پر کنند. پذیرش 

از مقطـع لیسـانس گزینـه قابـل دفاعـی می تواند باشـد. در کنار پذیرش لیسـانس باید 

مداخـلات دیگـری هـم وجـود داشـته باشـد. اینکـه در همان سـال اول اجـرای مصوبه، 

الـزام بـه ۳۰ درصد پذیرش شـود، غیرممکن اسـت.« 

امروزآخرینمهلتدریافتکارتکنکورارشدپزشکی

مهلت دریافت کارت ورود به جلسـه آزمون کارشناسی ارشـد رشـته های گروه پزشـکی سال 

۱۴۰۰ امروز یکشـنبه ۲۷ تیرماه به پایان می رسـد. داوطلبان برای دریافت کارت باید فرم 

خوداظهاری کرونا را تکمیل کنند.  آزمون کارشناسی ارشـد رشـته های گروه پزشـکی سـال 

۱۴۰۰ در دو نوبـت برگـزار می شـود.  برایـن اسـاس ایـن آزمـون صبح و عصر پنجشـنبه ۳۱ 

تیرمـاه و صبـح و عصـر جمعـه اول مردادمـاه ۱۴۰۰ در ۳۵ حـوزه امتحانی، ۴۳ رشـته و ۱۱ 

مجموعه برپا می شود.  معاونت فرهنگی و دانشجویی وزارت بهداشت در اطلاعیه ای اعلام 

کـرد: »به منظـور رعایـت نـکات بهداشـتی و حفظ سـلامتی داوطلبان، افـرادی که مبتلا به 

بیماری کرونا هستند از سایر داوطلبان جدا شده و در فضایی مجزا امتحان خواهند داد.« 

طبـق ایـن اطلاعیـه، شـروع رونـد آزمـون نوبـت صبـح از سـاعت۷:۳۰ اسـت و آزمـون راس 

سـاعت ۹ آغـاز می شـود و شـروع رونـد آزمـون نوبـت عصر از سـاعت ۱۴:۳۰ دقیقه اسـت و 

آزمون راس سـاعت ۱۶ آغاز می شـود. مدت زمان پاسـخگویی به سـوالات تمامی رشـته ها 

۱۶۰ دقیقه اسـت. 

نزدیکبهدوسالیاستکهکروناویروسبرایخودجولان

میدهدوحتیشروعواکسیناسیوندربرخیکشورهاهم

نتوانستهجلویآنرابگیرد.ویروسیعجیبکههرباربا

تغییرشکل،تعجبمتخصصانرابرانگیختهومشخص

نیستچهزمانیدنیاجشنریشهکنشدناینویروسرا

برپاخواهدکرد.بااینحالمسئولانکشوربارهاوبارهااز

حضورفیزیکیدوبارهدانشجویاندردانشگاههاازمهرماه

۱۴۰۰سخنگفتهاند،موضوعیکهشایددرابتدایآغاز

واکسیناسیوندرشهرهایایران،امریشدنیبهنظر

میرسید،امااینروزهابابیبرنامگیهایموجوددراین

حوزه،چندانقابلپذیرنیست.اتفاقیکهالبتههنوز

مسئولاننظامآموزشعالیآنراقبولندارندوهمچنان

ازوعدهبازگشاییمراکزآکادمیکباآغازسالتحصیلی

سخنمیگویند.

روزهایپایانیخردادماه،سیماساداتلاری،سخنگوی

وزارتبهداشتازطرحواکسیناسیونحدود۲۰۰هزار

نفرازاستادانوکارکناندانشگاههاازمردادماهسال

جاریخبردادهوگفتهبود:»حدود۳میلیونو۲۰۰هزار

دانشجودرکشورداریمکهازاینتعداد۵۰۰هزارنفراز

دانشجویاندرشهریورماهواکسینهمیشوند.مهرماه

نیزیکمیلیوننفر،آبانماهیکمیلیوننفرودرآذرماه

هممابقیواکسینهمیشوند.«خبریکهدرواقعیت

چنداناجرایینشدهاست.بااینحالدانشگاههاباید

برایبازگشتدانشجویانآمادهشوند؛چراکهدرنهایت

اینمهمباچندماهتاخیرمحققخواهدشد.آمادگیمراکز

آکادمیککهبخشمهمیازآنبهحوزهرفاهیودانشجویی

برمیگردد.دراصلغیرحضوریشدندانشگاهها،باعث

شدتادرتماماینمدت،عملاسلفهاوخوابگاههابهحالت

نیمهتعطیلوحتیتعطیلدرآیندوحالادرصورتتحقق

واکسیناسیوناساتیدودانشجویان،دانشگاههاهمباید

همانندگذشتهبهفعالیتبپردازند.

دانشگاههابایدآمادگیکافیبرایارائهخدماتداشتهباشند

در این میان البته ناصر مطیعی، رئیس صندوق رفاه دانشجویان 

درباره میزان فعال سازی آشپزخانه های دانشگاهی در گفت وگو 

با رسانه ها گفته بود: »ظرفیت آشپزخانه ها ثابت و مشخص 

است؛ فعالیت آشپزخانه ها بستگی به برنامه ریزی آموزشی 

دانشگاه ها و واکسیناسیون دانشجویان دارد. با این حال 

براساس بخشنامه ای که سال گذشته صندوق رفاه دانشجویان 

به دانشگاه ها داد، مراکز آموزش عالی باید آمادگی کافی برای 

ارائه خدمات به دانشجویان داشته باشند.«

مساله مهم دیگر قیمت غذای دانشجویی در شرایط اقتصادی 

امسال است. موضوعی که این مقام مسئول درباره اش این طور 

گفته بود: »پیشنهاد قیمت جدید غذا و اجاره بهای خوابگاه را 

در دستور کار هیات امنا قرار داده ایم ولی مساله اصلی، انجام 

واکسیناسیون دانشگاهیان است و باید دید طبق برنامه انجام 

می شود یا خیر.« 

منتظرتعیینتکلیفیم!

ذاکری، رئیس دانشگاه علم و صنعت با تاکید بر اینکه غذای 

دانشجویی یک مساله اجرایی در دانشگاه ها به شمار می رود، 

گفت: »دانشگاه ها مکلف هستند این مهم را برای دانشجویان 

حل کنند، اما هنوز اقدامی برای تعیین پیمانکار در این زمینه 

صورت نگرفته؛ چراکه منتظر تعیین تکلیف در این زمینه هستیم. 

قطعا هر گاه به طور قطعی مشخص شود که از دو ماه آینده 

دانشگاه ها قرار است به صورت حضوری به فعالیت بپردازند، آن 

زمان مناقصه برای انتخاب پیمانکار انجام می شود. به عبارت 

دیگر از آنجایی که هنوز وضعیت حضوری شدن دانشگاه ها از 

مهرماه مشخص نیست، نمی توان در این زمینه به طور جدی 

اقدامی را انجام داد.« 

او با اشاره به بازسازی و بهسازی خوابگاه ها در ایام تعطیلی 

دانشگاه ها اظهار داشت: »ما درحال احداث یک خوابگاه 

دانشجویی با مساحت ۴ هزار و ۳۰۰ متر هستیم و امیدوارم 

تا پایان بهمن ماه امسال بتوانیم آن را به بهره برداری برسانیم. 

البته از فرصت تعطیلی ها نیز استفاده کرده و مقاوم سازی 

یکی از خوابگاه ها را انجام داده و پیمانکار نزدیک به یک سال 

است درحال کار در این خوابگاه با ظرفیت ۱۸۰ نفری است. 

در کنار مقاوم سازی، ساختار داخلی خوابگاه را نیز تغییر داده 

و تلاش داریم تا با یک رویکرد جدید، شاهد افزایش جمعیت 

برای اسکان هم باشیم.« 

دربحثخوابگاههامشکلینداریم

رئیس دانشگاه علم و صنعت با تاکید براینکه رسم بر این است 

که معمولا بازسازی و نوسازی خوابگاه ها در تابستان انجام 

شود، تصریح کرد: »خوشبختانه وضعیت خوابگاه های ما از 

لحاظ ارتقای جایگاه آنها، خوب است و تقریبا تمام خوابگاه های 

دانشگاه توانستند در ارزیابی های وزارت علوم، نمره قابل قبولی 

بگیرند و از این حیث مشکلی نداریم. با این حال امیدواریم 

امسال با کمک خیرین هم بتوانیم گامی در راستای توسعه 

خوابگاه های متاهلی در پردیس دانشگاه که در شهر جدید 

پردیس و شهرک فلسطین قرار دارد، برداریم.« 

ذاکری در همین زمینه افزود: »مقدمات ایجاد خوابگاه متاهلی 

انجام شده و درحال رایزنی و کسب مجوز از هیات امنای دانشگاه 

هستیم و خیرین هم برای این مهم اعلام آمادگی کرده اند. این 

مساله را از دو طریق دنبال می کنیم، یکی ساخت خوابگاه به 

کمک خیرین برای دانشگاه و دیگری نیز ساخت یک بلوک دیگر 

آن هم با سرمایه گذاری خیرین است که هزینه کمتر در اختیار 

دانشجویان تحصیلات تکمیلی قرار می گیرد. با توجه به اینکه 

از سال گذشته قدم های اولیه برای آن را برداشته ایم، امیدمان 

این است که عملیات اجرایی آن امسال آغاز شود.« 

امیدواریمافزایشهزینههادربودجههایسازمان

دانشجویانلحاظشدهباشد

او درباره بودجه مربوط به فعالیت های دانشجویی در دانشگاه 

افزود: »هزینه های مربوط به امور دانشجویی را از سازمان 

بودجه  یعنی علاوه بر  امور دانشجویان دریافت می کنیم. 

دانشگاه، برای حوزه تغذیه، توسط این سازمان نیز بودجه 

دریافت می کنیم. امیدوارم با توجه به اتفاقاتی که در حوزه 

اقتصاد کشور رخ داده و هزینه های غذا افزایش پیدا کرده و 

طبیعتا بحث اسکان دانشجویی هم با افزایش هزینه روبه رو 

بوده، در بودجه های سازمان امور دانشجویان، این مساله 

لحاظ شده باشد.« 

هزینهکردحوزهدانشجویی

دربودجهدانشگاههالحاظنمیشود

بازگشت  »درصورت  گفت:  صنعت  و  علم  دانشگاه  رئیس 

دانشجویان به دانشگاه ها نیاز است تا سازمان امور دانشجویان 

همانند گذشته بودجه های مربوطه را اختصاص دهد. اگر 

روسای دانشگاه ها اعلام کرده اند که عموم بودجه دانشگاه ها 

صرف حقوق اساتید می شود، به این دلیل است که اصلا 

هزینه کرد برای مولفه های مربوط به حوزه دانشجویی در بودجه 

دانشگاه ها لحاظ نمی شود.« 

ذاکری بیان داشت: »مساله اصلی این است که سازمان امور 

دانشجویان باید برای امسال، با توجه به وضعیت اقتصادی و 

افزایش هزینه ها، اعتبار لازم را در بحث غذای دانشجویی با 

شرایط واقعی موجود در جامعه درنظر گرفته و به دانشگاه ها 

اختصاص دهد.« 

او خاطرنشان کرد: »از اردیبهشت ماه سال قبل تا به امروز، 

تعدادی از دانشجویان تحصیلات تکمیلی به صورت گردشی 

در خوابگاه های ما اسکان داده شده اند و طبیعتا سلف نیز به 

آنها خدمات دهی می کرد. در اصل این طور نیست که بگوییم 

دانشگاه ها تا امروز تعطیل بوده و حالا قرار است از مهرماه، 

بازگشایی شوند. بلکه در صورت تحقق واکسیناسیون شاهد 

حضور مجدد دانشجویان هستیم، البته با توجه به شرایط 

موجود در بحث واکسیناسیون امیدواریم تا آبان ماه امسال 

شاهد بازگشت دانشجویان به دانشگاه ها باشیم.« 

 

پیداکردنپیمانکاربرایراهاندازیآشپزخانهها

کارچندانآسانینیست

مجتبی مظاهری، معاون دانشجویی دانشگاه صنعتی همدان 

با تاکید بر اینکه قطعا امسال پیمانکارانی که بخواهند در حوزه 

غذای دانشجویی فعالیت کنند، قیمت جدیدی که متناسب با 

شرایط اقتصادی خواهد بود را ارائه می کنند، گفت: »در چنین 

شرایطی دانشگاه ها هم باید با وضعیت فعلی خود را سازگار 

کنند. البته قیمت غذای دانشجویی مصوب وزارت علوم است 

و در این میان دانشگاه باید تعادل را برقرار کند.« 

او افزود: »شاید در گذشته دانشجو نهایتا ۱۷۰۰ تومان بابت 

غذا هزینه می کرد، اما امسال نهایتا ۲ هزار تا ۲۲۰۰ تومان 

بابت آن پرداخت می کند. این طور نیست که بگوییم افزایش 

قیمت غذا را نخواهیم داشت؛ چراکه قطعا با توجه به بالا رفتن 

قیمت مواد اولیه به ناچار این اتفاق رخ خواهد داد، اما این هم 

بدان معنا نیست که هزینه زیادی به دانشجو تحمیل شود.« 

معاون دانشجویی دانشگاه صنعتی همدان اظهار داشت: 

»پیدا کردن پیمانکاری که در حوزه غذا فعالیت کند، ساده ترین 

کار برای دانشگاه ها به شمار می رود، هرچند این مهم برای 

دانشگاه هایی که در شهرهای کوچک فعالیت می کنند، به 

آسانی شهرهای بزرگ نیست؛ چراکه در این شهرها پیمانکاران 

فعال در این حوزه چندان تعدادشان بالا نیست. با این حال 

امسال بخش سخت فعال سازی آشپزخانه ها، همان بحث 

افزایش قیمت مواد اولیه و بالطبع بالا رفتن قیمت تمام شده 

غذای دانشجویی است که دانشگاه ها باید به گونه ای قرارداد 

را با پیمانکار منعقد کنند که ضمن حفظ کیفیت غذا، کمترین 

فشار به دانشجو وارد شود.« 

هنوزبهطورقطعیمشخصنیست

حضوریمیشویمیاخیر

مظاهری با تاکید بر اینکه هنوز به طور قطعی مشخص نیست 

که بالاخره دانشگاه ها از مهرماه امسال حضوری می شوند یا 

خیر، تصریح کرد: »ما در صورتی که با یک پیمانکار به توافق 

نهایی برسیم، قرارداد را با آن منعقد می کنیم. البته در قرارداد 

هم قید شده که در صورت حضوری شدن دانشگاه ها، از مهرماه 

می توانند کارشان را شروع کنند، اما در صورتی که باز به هر دلیلی 

این امکان فراهم نشود، ناچار به فسخ قرارداد خواهیم بود.« 

او با تاکید براینکه آشپزخانه این دانشگاه صنعتی شده است، 

افزود: »وجود چنین بندی در قرارداد کار را برای دانشگاه سخت 

می کند؛ چراکه با توجه به عدم تعیین تکلیف برای حضوری 

شدن دانشگاه ها، امکان دارد بسیاری از پیمانکاران حاضر به 

چنین کاری نباشند. طبیعی است که در وضعیت اقتصادی 

فعلی، بخشی از پیمانکاران ترجیح می دهند قراردادهایی را 

منعقد کنند که به اجرایی شدن آن اطمینان داشته باشند.« 

معاون دانشجویی دانشگاه صنعتی همدان با اشاره به وضعیت 

خوابگاه این دانشگاه ادامه داد: »ما هیچ گونه خوابگاه ملکی در 

اختیار نداریم که بخواهیم نسبت به بازسازی و نوسازی آنها اقدام 

کنیم. همه خوابگاه های ما به صورت استیجاری بوده و بخش 

خصوصی خود این گونه فعالیت ها را برای آماده سازی خوابگاه ها 

انجام می دهد. با این حال از بازه تعطیلی دانشگاه ها به دلیل 

بیماری کرونا استفاده کرده و فعالیت هایی مانند تعمیرات، 

رنگ آمیزی، فضاسازی و... را در دانشگاه انجام داده ایم و 

دانشگاه آماده حضور دانشجویان خواهد بود.« 

امسالافزایشهزینهغذایدانشجوییرا

خواهیمداشت

شکرالله مغانی، معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه امیرکبیر 

نیز با تاکید بر اینکه از زمان شیوع همه گیری کرونا به دلیل 

کاهش تعداد دانشجویانی که در دانشگاه حضور داشته و 

رعایت پروتکل های بهداشتی مجبور به بستن آشپزخانه دانشگاه 

شدیم، گفت: »با این حال با توجه به اینکه درحال حاضر نیز 

تعدادی از دانشجویان تحصیلات تکمیلی در دانشگاه حضور 

دارند، مجبور به ارائه خدمات توسط سلف های مکمل شده ایم. 

البته تنها یک سلف ما باز است که غذا را نیز با یارانه دولتی 

ع غذایی، دانشجویانی که در  ارائه می کند و باتوجه به تنو

خوابگاه مستقر هستند می توانند برای ناهار و شام از این غذا 

استفاده کنند.« 

او افزود: »امروز بیش از ۷۰۰ دانشجو در دانشگاه داریم، قطعا 

درصورت حضوری شدن دوباره دانشگاه ها، نوع فعالیت های 

مربوط به حوزه غذایی دانشجویی بسته به تعداد دانشجویان 

دنبال می شود. اگر صرفا قرار به حضور بودن دانشجویان 

تحصیلات تکمیلی باشد که حدود ۶ هزار دانشجو می شود و 

دیگر سلف های مکمل جوابگو نیست و باید سلف اصلی دانشگاه 

بازگشایی شود و طبیعتا دنبال پیمانکار هم خواهیم بود که یا 

به صورت ۶ هزار دانشجو در روز به پخت غذا بپردازد و اگر قرار 

به حضور دانشجویان کارشناسی هم باشد که نیاز به حضور ۲ 

تا ۳ هزار غذای دانشجویی به صورت روزانه خواهیم داشت.« 

معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه امیرکبیر با بیان اینکه 

قطعا بازگشت پیمانکاران به دانشگاه ها برای آنها از لحاظ 

اقتصادی به صرفه خواهد بود، تصریح کرد: »پخت غذا از سوی 

پیمانکاران برای دانشجویان به صرفه خواهد بود. قطعا ما در 

قرارداد بحث کیفیت و کمیت را دنبال می کنیم و برای پیدا کردن 

پیمانکار نیز به صورت مناقصه این کار را انجام خواهیم داد.«

 

افزایشهزینههالحاظنشود،بهمشکلمیخوریم

مغانی با اشاره به نوسازی خوابگاه های دانشگاه امیرکبیر در بازه 

تعطیلی دانشگاه ها خاطرنشان کرد: »خوشبختانه خوابگاه های 

ما عموما در چند سال گذشته در رده های یک، دو و ۳ قرار 

گرفتند. امسال نیز ۲ خوابگاه ما به صورت کامل مورد بازسازی 

قرار گرفته و اخیرا یک خوابگاه بسیار بزرگ را نیز به صورت 

موقوفه در اختیار گرفتیم که از مهرماه امسال مورد بهره برداری 

قرار می گیرد. با این حال تعدادی از خوابگاه هایمان که نیاز به 

رنگ آمیزی و... هم داشتند، در این مدت کارهای مربوط به آنها 

انجام شده و هیچ مشکلی از این بابت نداریم.« 

او خاطرنشان کرد: »طبیعتا امسال با توجه به گران شدن مواد 

اولیه نیازمند افزایش هزینه کرد برای حوزه غذای دانشجویی 

هستیم، مساله ای که حتما در بودجه ها لحاظ خواهد شد، در 

غیر این صورت با مشکلاتی در این زمینه روبه رو خواهیم بود.« 

قیمتغذایدانشجوییرشدچشمگیریخواهدداشت

محمدمهدی علویان مهر، رئیس دانشگاه صنعتی شیراز با تاکید 

بر اینکه درحال آماده سازی سلف سرویس دانشگاه با هدف 

ارائه خدمات از مهرماه به دانشجویان هستیم، گفت: »مناقصه 

سلف به طور معمول در مردادماه برگزار می شود و امسال نیز در 

برنامه های دانشگاه است که این مناقصه را برگزار کنیم. البته 

هنوز نمی توانیم درباره میزان افزایش قیمت غذا اظهارنظر قطعی 

کرد و باید منتظر رقم های پیشنهادی از سوی پیمانکاران باشیم. 

از آنجایی که سال گذشته پیمانکاری در دانشگاه ها حضور 

نداشته و تورم هم طی یکی دو سال اخیر افزایش چشمگیری 

داشته، حتما با افزایش قیمت غذا روبه رو خواهیم بود.« 

او اظهار داشت: »قطعا باید برای دانشجویان، همان اقداماتی 

که در سال های قبل انجام می دادیم را برای مهرماه امسال 

نیز انجام دهیم؛ چراکه باید حداقل هایی را برای امور رفاهی 

دانشجویی قرار دهیم. البته امسال با توجه به تورم، رقم 

بیشتری را برای این مساله درنظر گرفته ایم تا مشکلی از این 

بابت ایجاد نشود.« 

رئیس دانشگاه صنعتی شیراز با اشاره به آماده سازی خوابگاه 

برای اسکان دانشجویان از مهرماه امسال تصریح کرد: »از 

تابستان سال گذشته اقدامات لازم برای بازسازی و تعمیرات 

خوابگاه را انجام داده ایم، از این رو نیاز به کارویژه ای برای اسکان 

دانشجویان در آنها وجود ندارد، بحث اصلی ما مرتبط با سلف 

دانشجویی بود که درحال پیگیری آن هستیم.« 

بودجههایدانشگاههاکششافزایشهزینههاراندارند

علویان مهر خاطرنشان کرد: »امیدواریم امسال بتوانیم از 

مهرماه بودجه هایی را از سوی سازمان امور دانشجویان دریافت 

کنیم. متاسفانه ما نگران قیمت هر پرس غذای دانشجویی 

هستیم؛ چراکه معتقدم شاهد رشد قابل توجهی در این زمینه 

باشیم. قیمت غذا ۲ سال پیش ۷ تا ۸ هزار تومان برای هر پرس 

بود، اما به نظر می رسد امسال این قیمت کمتر از ۱۵ تا ۱۶ 

هزار تومان نباشد. از طرف دیگر بودجه های دانشگاهی کشش 

این حجم از افزایش را ندارد. به همین دلیل امیدواریم دولت 

و سازمان امور دانشجویان کمک های لازم در این خصوص را 

انجام دهند.« 

باوجودتعدداخباردرخصوصواکسیناسیوناساتیدودانشجویان،خبریازبرنامهریزیبرایارائهخدماتدانشجوییدردانشگاههابهچشمنمیخورد

کسی چشم انتظار دانشجو نیست!
زهرا رمضانی

 روزنامه نگار


